

MINUTES OF PROCEEDINGS

WEDNESDAY, SEPTEMBER 25, 1991

(1)

[Text]

The Sub-Committee on Acid Rain of the Standing Committee on Environment met at 3:40 o'clock p.m. this day in Room 307, West Block, the Chairperson, Stan Darling, presiding.

Members of the Sub-Committee present: Stan Darling and Charles Caccia.

Acting Member present: Brian O'Kurley for Gabriel Desjardins.

In Attendance: From the Library of Parliament: Tom Curren.

The Sub-Committee proceeded to consider its future business.

It was agreed,—That the Sub-Committee meet on Wednesday afternoons.

It was agreed,—That the Sub-Committee invite officials from Environment Canada to provide a briefing to Members on acid rain initiatives.

At 4:05 o'clock p.m. the Sub-Committee adjourned to the call of the Chair.

Normand Radford

Clerk of the Sub-Committee

PROCÈS-VERBAL

LE MERCREDI 25 SEPTEMBRE 1991

(1)

[Traduction]

Le Sous-comité du Comité permanent de l'environnement sur les pluies acides se réunit à 15 h 40 dans la salle 307 de l'édifice de l'Ouest, sous la présidence de Stan Darling (*président*).

Membres du Sous-comité présents: Stan Darling et Charles Caccia.

Membre suppléant présent: Brian O'Kurley remplace Gabriel Desjardins.

Aussi présent: De la Bibliothèque du Parlement: Tom Curren.

Le Sous-comité délibère de ses travaux à venir.

Il est convenu,—Que le Sous-comité se réunisse les mercredis après-midi.

Il est convenu,—Que le Sous-comité invite des fonctionnaires d'Environnement Canada pour faire le point sur le dossier des pluies acides.

À 16 h 05, le Sous-comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Sous-comité

Normand Radford